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متن پرسش

يْطَنُ أَعْمَلَهُمْ وَقَالَ لاَ غَالِبَ لَكُمُ الْيَوْمَ مِنَ نَ لَهُمُ الشَّ سلام علیکم: با توجه به آیه 48 سوره انفال: «وَإِذْ زَيَّ

نكُمْ إِنِّى أَرَى مَا لاَ تَرَوْنَ ا تَرَآءَتِ الْفِئَتَانِ نَكَصَ عَلَى عَقِبَيْهِ وَ قَالِ إِنِّى بَرِىءٌ مِّ النَّاسِ وَإِنِّى جَارٌ لَّكُمْ فَلَمَّ

هُ شَدِيدُ الْعِقَابِ» اگر شیطان از خدا می ترسد و می داند که شدید العقاب است چرا هَ وَاللَّ إِنِّى أَخَافُ اللَّ

توبه نمی کند؟ (ظاهراً در این آیه واقعیت را بیان می کند و قصد تعارف یا دروغ ندارد چون می گوید

هِ الأْسَْمَاءُ الْحُسْنَىٰ فَادْعُوهُ بِهَا وَذَرُوا الَّذِينَ چیزی می بینم که شما نمی بینید). پیرو سؤال 21827 «وَلِلَّ

يُلْحِدُونَ فِي أَسْمَائِهِ» آیا منظور از انحراف از اسماء خدا متوسل شدن به اسماء غیر خدا چون اسامی

ائمه اطهار علیهم السلام و یا امام زادگان نیست؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- از نظر مفهومی شیطان مثل هر انسان کافری متوجهی عقاب الهی است

ولی به جهت فعالبودن نفس اماره نمیتواند به حکم خدا تمکین کند. 2- اتفاقاً انحراف از اسماء،

همان انحراف از ائمه است زیرا اسماء الهی، مظاهر دارند و مظاهرِ تامّ و تمام آنها ائمه «علیهمالسلام»
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